
油压自动前帮机

产品名称 油压自动前帮机

公司名称 晋江市鸿兴机械制造有限公司

价格 67600.00/个

规格参数 加工定制:是
成型类型:其他
适用对象:鞋面

公司地址 福建省泉州市晋江市陈埭镇洋埭村永成路12号

联系电话 0595-85089750 15359550750

产品详情

hx-833b油压自动前帮机 

hx-833b oil pressure automatic  toe lasting machine

1. 鞋头压着行程免调设计、丝毫不受温、压着确实提供极稳定之压着力。

this machine adopts free adjustment design and doesn't affected by temperature&pressure, providing a very stable
pressure focus.

2. 最新设计之内外撑台前后调整机构，可针对各鞋型之大小快速调整撑台和中爪之间相对位置。

the latest design of the internal and external support agencies for before and after adjustment, which can quickly adjust
the relative position between the support and claw for different kinds of shoes.

3. 爪盘鞋码大小调整缩放，连用同步式自动调整，调整准确、快速，并可预防不缝间隙产生角。  

the size of  the claw can be adjusted, using synchronous automatic adjustment with accuracy and efficiency,
preventing seam angle.

4.  七厘刀模之设计，可搭配九爪不转装置，大升弧度之鞋背结攀扎实。

the accessorial wiper is used to coordinate the nine-claw toe cap to make the lasting length of toe cap be lengthened
to the front middle turning corner. after the lasting, the toe cap and shoe surface can be more tightly attached with
the shoe last.

5.
全能束紧器及特别轨迹的扫刀，保证结帮后，鞋面均匀紧贴楦头，绝对不发角，增进美观，提高品质。



full-feature tensioner and wiper with special trace can ensure that the shoe surface presses tightly against the last after
bonding without any angles, therefore adding to beauty and enhancing the bonding quality.

本产品的加工定制是是，成型类型是其他，适用对象是鞋面，适用材质是皮革，鞋类型是运动鞋，操作
类型是半自动，品牌是铭工，型号是DB/HX-833B，外形尺寸（长*宽*高）是1310*750*1450（mm），装
箱尺寸（长*宽*高）是1220*760*1670（mm），净重是440（kg），生产能力是375（双/小时），产品类型
是全新
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